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Ing. Bobík: 

Keď už aspoň jednu zmluvu máme podpísanú ešte z decembra, chcem sa spýtať pani vedúcej 

oddelenia, prečo ju nemáme zavkladovanú, prečo ťarchu, ktorú v decembri, v decembri bola 

na kanalizáciu  zriadená vecné bremeno, prečo stále nie je zavkladovaná. Čo tomu bráni? 

Ing. Sabaková: 

Na naše oddelenie prepáčte nepatria tieto veci, ako ťarchy, ako  nosiť veci na kataster, na 

zápis. Sú od toho právnici, neviem prečo to neurobili, ak to hovoríte, že je to od decembra, 

prvýkrát to počujem, ale pozriem sa na to a spýtam sa.  

Ing. Bobík: 

Skúste preveriť aspoň tie, ktoré už podpísané máme. Sú tam viacerí vlastníci, ktorí už 

podpísali riadnu zmluvu, lebo aj toto treba nejakým spôsobom dotiahnuť, aby sme sa potom 

nenaťahovali, že niekto povie, ale vo výsledku vám  teraz nepripojíme, lebo síce zmluvu mate 

podpísanú ale všetky ostatné dokumenty, ktoré dávajú základ nie sú. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


